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Schriftelijke vragen Drugs gebruik in Zwijndrecht 

 

18 september 2018 

 

Aan de leden van de raad, 

 

Naar aanleiding van de berichten in de media over drugsproblemen onder jongeren in 

Hendrik-Ido-Ambacht en de regio en de opmerkingen van burgermeester van H-I-Ambacht 

in het AD zijn er, door D66, schriftelijke vragen gesteld over drugsgebruik in Zwijndrecht.  

In deze brief geven wij antwoord op de gestelde vragen. 

 

Drugsgebruik 

Burgemeester van HIA Heijkoop geeft aan dat in zijn gemeente niet bekend is hoeveel 

jongeren (hard)drugs gebruiken en bij wie dat problematisch is. (In hoeverre) zijn deze 

gegevens bekend voor de gemeente Zwijndrecht? 

 

Op basis van de gegevens van de jeugdgezondheidszorg weten we dat een heel klein 

percentage van de Zwijndrechtse jongeren wel eens (hard)drugs heeft gebruikt en maar een 

enkeling de afgelopen 4 weken nog (hard)drugs heeft gebruikt. Deze aantallen zijn 

vergelijkbaar met de aantallen over de hele regio Drechtsteden. De exacte percentages zijn 

opgenomen in de tabel op de volgende pagina. 
 

Vanuit de praktijk kennen we enkele signalen over gebruik onder jongeren. Zie ook de 

raadsbrief zorgen Dorpsraad Heerjansdam over drugsproblemen van februari 2018 (2018-

14876). Ook zijn er signalen vanuit het onderwijs. Deze worden nog nader onderzocht met 

de start van het nieuwe schooljaar. 
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% Jeugd  - Zwijndrecht 

  2016  2017 

 Gemeente 

Zwijndrecht 

Subregio 

Drechtsteden 

Gemeente 

Zwijndrecht 

Subregio 

Drechtsteden 

Wel eens harddrug 

gebruikt, 12- tot en met 

15-jarigen 

1 2 4 4 

Wel eens drugs 

gebruikt, 12- tot en met 

15-jarigen 

5 6 6 7 

Harddrug gebruikt in de 

afgelopen 4 weken, 12- 

tot en met 15-jarigen 

0 1 1 1 

Hasj of wiet gebruikt in 

de afgelopen 4 weken, 

12- tot en met 15-jarigen 

2 2 1 2 

Bron Monitor Jeugdgezondheidszorg, Dienst 

Gezondheid & Jeugd ZHZ 

 

Contact buurgemeenten 

Ook geeft Heijkoop aan samenwerking te willen zoeken met de omliggende gemeenten (o.a. 

omdat de jongeren uit verschillende gemeenten komen en ook in verschillende gemeenten 

samenkomen). (In hoeverre) heeft de gemeente Zwijndrecht al contact hier over met 

buurgemeenten? 

 

Er is geen specifiek contact met buurgemeenten over jongeren die drugs gebruiken. Binnen 

het jongerenwerk is er wel contact tussen de teams van de gemeenten Hendrik-Ido-

Ambacht en Zwijndrecht. Ook wordt er waar nodig samengewerkt in de voorlichting over 

thema's als preventie van drugsgebruik.  

Daarnaast is bekend dat de wijkagenten die werken in H-I-Ambacht en Zwijndrecht 

afstemmen over jeugd en overlast, omdat de jeugd zich in beide gemeenten ophoud. 

 
Bereiken van gebruikende jongeren 

Wat doet de gemeente Zwijndrecht om jongeren die (hard)drugs gebruiken (in deze setting) 

te bereiken? 

 

Vanuit het volksgezondheidbeleid is de preventie van het gebruik van verslavende middelen, 

waaronder (hard)drugs, de afgelopen jaren geïntensiveerd. Zie ook de raadsbrief 

Intensivering verslavingspreventie met financiering van stichting MBZ van 15 september 2017 

(2017-14558). Preventief wordt via de scholen zwaar ingezet. Naast voorlichting worden 

docenten geëquipeerd om jongeren die drugs gebruikten te herkennen, te bereiken en door 

te leiden naar zorg als dit nodig is.  
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Het jongerenwerk doet ook aan preventie. Jongerenwerkers voeren gesprekken met de 

jongeren en periodiek wordt voorlichting gegeven. In samenwerking met politie en Buro Halt 

geeft Diverz ook voorlichting via scholen. 

 

Hoogachtend, 

 

 

 

De a.i. secretaris, De burgemeester, 

 

 


